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 Încheiat azi 7 decembrie 2012, în cadrul şedinţei de îndată a Consiliului Local 

al municipiului Alba-Iulia. 

 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 2084/2012 a Primarului 

municipiului  Alba-Iulia. 

 Lucrările şedinţei de îndată a Consiliului local sunt publice. 

 Rareş Buglea: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 19 consilieri, aşadar 

şedinţa noastră este legal constituită. Lipseşte domnul consilier Paul Voicu şi domnul 

consilier Jidveian Ovidiu Viorel.” 

 Marcel Jeler: “Fiind şedinţă de îndată, proces verbal nu avem. Aşadar dau 

cuvântul domnului preşedinte deja ales.” 

 Rareş Buglea: „Bună ziua. Domnul secretar a constatat cvorumul şedinţei de 

îndată.” 

 Marcel Jeler: „Sunt 19 consilieri prezenţi.” 

 Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  

participă: d-l Primar Mircea Hava, doamna Georgeta Rânghet – şef Serviciu 

administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, d-na Mihaela 

Petcu - consilier Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate 

tutelară,  doamna Luminiţa Fara – Compartiment informare, presă, relaţii cu publicul, 

comunicare  precum şi presa. 

 Rareş Buglea: "Pentru început supun la vot modalitatea de vot pentru această 

şedinţă. Propun vot deschis prin ridicare de mână. Cine este pentru?" 

 "Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru." 

 Rareş Buglea: "Şi acum, vă prezint următorul 

 

  
 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 
 

 

 I. Proiecte de hotărâri privind: 

 

        1. Aprobarea listei definitive de repartizare a locuinţelor pentru tineri, 

destinate închirierii situate în municipiul Alba Iulia, str. Nazaret Ilit. 

       2. Aprobarea listei de repartizare a locuinţelor pentru tineri destinate 

închirierii situate în municipiul Alba Iulia, str. Livezii, nr. 46-48. 



                                                                          

 

              Iniţiator                                                      

                                                                    Primar                                                  

                                                                                                   Mircea  Hava 

 

  

  Supun la vot cine este pentru. 

 „Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru.” 

 
 

 1. Aprobarea listei definitive de repartizare a locuinţelor pentru tineri, destinate 

închirierii situate în municipiul Alba Iulia, str. Nazaret Ilit. 

 Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Luminiţa Fara: „Într-adevăr lista aprobată în luna trecută, în şedinţa din 28 

noiembrie a suferit unele modificări  întrucât au fost acceptate cele două contestaţii 

pe care le-aţi văzut majoritatea în Consiliul local. Poziţia 20 Păcurar Bogdan Vasile şi 

poziţia 34 Clenciu Adina Elena. Datorită punctajului, domnul Păcurar are apartament 

cu trei camere iar doamna Clenciu deşi este pe poziţia 34, având copil cu handicap 

grav beneficiază  tot de apartament cu trei camere. Probabil că foarte multă lume o să 

se întrebe de ce? Deoarece fiind pe poziţia 34 are trei camere şi alţii de mai sus nu! 

Aceasta este explicaţia! Certificat cu handicap grav cu asistent personal care îi dă 

dreptul la o cameră în plus. Deci, de la 2 la 3 camere. În urma acestor modificări, 

persoanele de mai sus, respectiv Simina şi Marcu au primit două camere. Şi la fel, 

familia Taloş şi Costea câte o cameră. Acestea sunt decalajele din listă.” 

 Pleşa Gabriel: „Şi au mai ieşit!” 

 Luminiţa Fara: „Da. Şi ultimele două care au fost la poziţia 61 şi 62 au trecut la 

lista de locuinţe vacante de pe strada Livezii unde avem 8 garsoniere, nu 7 faţă de 

câte au fost data trecută. Acestea sunt modificările!” 

 Pleşa Gabriel: „Domnule preşedinte! Să înţeleg că totuşi, cu cele două 

contestaţii s-au cam rezolvat  şi chiar şi cei care au ieşit din această listă iniţială. Am 

înţeles că s-a rezolvat problema în alt mod şi până la urmă cam toate solicitările, 

respectiv 62 de solicitări sunt rezolvate.” 

 Luminiţa Fara: „Nu a ieşit nimeni din listă.” 

 Pleşa Gabriel: „Nu a ieşit nimeni din listă!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Lista iniţială, dar nu sunt rezolvate toate solicitările!” 

 Pleşa Gabriel: „Bine. Nu sunt rezolvate cu apartamente ANL! Ceea ce eu zic că 

este un lucru pozitiv pentru că sincer, nu trăgeam speranţă să rezolvăm pe toată 

lumea! Acum, am înţeles că sunt nemulţumiri că unii au pierdut o cameră pentru că 

alţii au avut condiţii mai speciale sau punctaj mai mare sau cum să spun! E firesc! 

Sigur, poate că există o anumită frustrare dar eu cred că nu mai prea avem cum să 

rezolvăm şi această problemă cu pierderea unei camere în favoarea altei familii cu 

punctaj mai bun! În consecinţă, cred că azi ar trebui să cam hotărâm ca acei oameni 

care au probleme cu chiria sau nu mai au unde să locuiască să poată prelua cheile şi 



să intre în apartamentele respective. Mulţumesc!” 

 Rareş Buglea: „Alte discuţii?” 

 Pocol Dorin: „Eu propun să trecem la vot!” 

 Rareş Buglea: „Înainte de aceasta! Este clar! A fost rezolvată toată lumea, în 

sensul că nu a căzut nimeni de pe listă! Însă, nemulţumiri au generat modificările 

acestea, drept urmare avem şi o doamnă aici în sală. Şi dacă pe ceilalţi nemulţumiţi   

i-am ascultat în şedinţa de data trecută şi li s-a rezolvat contestaţia, propun să-i dăm şi 

doamnei cuvântul, după care să trecem la vot.” 

 Doamna din public: „Eu nu zic că sunt nemulţumită pentru că am pierdut o 

cameră! Sunt nemulţumită pentru că am crezut că, criteriul  pe bază de boală unde s-a 

obţinut şi punctaj, este o prioritate! De aceasta sunt nemulţumită! Nu pentru că am 

pierdut o cameră! Pentru că aşa mi s-a spus: că cei cu boală vor avea prioritate! 

Repartizarea se va face pe criteriul punctajului şi pe criteriul de boală!” 

 Pleşa Gabriel: „Este cazul dumneavoastră?” 

 Doamna din public: „Da. Am atât eu cât şi copilul meu la dosar!” 

 Pleşa Gabriel: „Are o boală?” 

 Doamna din public: „Da. Are astm bronşic, spasmofilie. Şi eu sunt suferindă! 

Deci, ambii avem la dosar!” 

 Luminiţa Fara: „Vreau să precizez la atribuirea unei camere în plus! Chiar în 

comisia de contestaţii am discutat această problemă întrucât au fost solicitări de genul 

acesta! Am luat în considerare Legea nr. 448/2006 a persoanelor cu handicap în care 

spune. Îmi pare rău că nu am prezentat-o! Este articol special cu privire la cine poate 

beneficia de o cameră în plus. Doar persoanele cu handicap grav, deci nu toate 

persoanele cu handicap! Am avut o contestaţie, avea un handicap uşor şi nu a fost 

acceptată. Şi atunci, am mers pe considerentele acelei legi care este, după noi cea mai 

valabilă la ora aceasta. Deci, spune clar: persoanele cu handicap grav!” 

 Pocol Dorin: „Domnul Albani, dumneavoastră aţi făcut parte din această 

comisie?” 

 Albani Rocchetti Simone: „Da.” 

 Pocol Dorin: „Şi este vreo problemă?” 

 Albani Rocchetti Simone: „Nu este nici un fel de problemă. Ceea ce a spus 

doamna Fara este adevărul. Nu s-a putut modifica! Mai mult, s-a cerut, au fost mai 

multe contestaţii pe care nu le-am putut prelua pentru că handicapul pe care îl avea 

persoana respectivă era uşor! Nu era grav! Legea spune foarte clar: are un handicap 

grav!” 

 Rareş Buglea: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt aşadar supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru şi o abţinere Rareş 

Buglea" 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 373/2012. 

 

  

 2. Aprobarea listei de repartizare a locuinţelor pentru tineri destinate închirierii 

situate în municipiul Alba Iulia, str. Livezii, nr. 46-48. 



        Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Fara Luminiţa: „Deci, este aceeaşi listă ca şi luna trecută doar cu cele două 

persoane în plus care au picat de pe lista cealaltă: Manea Roxana şi Mărginean 

Cosmina. Bineînţeles că, cine este nemulţumit, probabil că ulterior poate renunţa!” 

 Pleşa Gabriel: „Domnule preşedinte, o întrebare! Doamna Fara! Bănuiesc că nu 

se mai depun contestaţii! Nu mai trebuie să stăm!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Aceasta este lista finală!” 

 Pleşa Gabriel: „Bine!” 

 Rareş Buglea: „Deci, în urma rezolvării celor două contestaţii luate în discuţie 

în şedinţa de luna trecută, categoric că doi de pe lista iniţială au căzut şi au intrat în 

această listă de pe strada Livezii. De aceea spune doamna Fara că s-ar putea să fie 

nemulţumiţi şi să se retragă!” 

 Albani Rocchetti: „Să înţelegem că, contestaţiile au fost mai multe. Au fost 

şase. Doar două au fost aprobate. Restul au fost refuzate.” 

 Rareş Buglea: "Alte discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru aprobarea acestui proiect de hotărâre." 

 "Fiind supusă la vot proiectul  a fost votată cu 19 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 374/2012. 

 

 

 Rareş Buglea: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt vă mulţumesc! 

Sper să fim anunţaţi din timp de şedinţa ordinară. Declar şedinţa închisă.” 

 

 

Alba Iulia, 7 decembrie  2012 

 

 

 

 

 PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR, 

                Rareş Buglea                                             Marcel Jeler 


